
Hej, 
 
Med anledning av det ordförandeförslag som bifölls/beslutades på Kommunstyrelsens arbetsutskott 
2021-03-10 (ärende 15) 
 
Beslut togs på utskottet att det skall utredas om möjligheten att kunna omvandla Österåkers 
gymnasium till grundskola/förskola. 
Jag yrkar på att denna fråga förs upp på dagordningen FGN sammanträde 20210316 där nämnden 
bör få möjlighet att yttra sig i frågan. 
 
 
 
Mvh 
Michael Solander 
Miljöpartiet de gröna Österåker 
Mob 0705-507575 

 


